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1 CDA 9a Hr. Stigter Geactualiseerde 
datastrategie 2021-2023

1. Waarom wordt het beheer van infrastructuur en 
openbaar vervoer geschaard onder de grondstof-
intensieve en afval-producerende economie (p.19) 
en daarmee als negatieve gevolgen van 
digitalisering voor de duurzaamheid?

1. Deze zin is afkomstig uit het 
rapport “Digitaal Duurzaam” van 
de Raad voor de Leefomgeving en 
Infrastructuur. De Raad stelt dat 
het toenemende comfort en de 
veiligheid in auto’s ten gevolge 
van digitalisering, mensen kan 
verleiden tot langere ritten. En tot 
het vermijden van openbaar 
vervoer.  Dit heeft negatieve 
gevolgen voor de uitstoot van 
schadelijke stoffen. Daarnaast 
verbinden zij het beheer van 
infrastructuur met (toekomstige) 
digitale platformen voor 
mobiliteitsdiensten. Bij het 
verlenen van een concessie voor 
openbaar vervoer kan een 
overheid eisen stellen aan de 
milieuprestaties van de 
vervoerder. Maar aan de 
exploitant van een digitaal 
platform waarop 
mobiliteitsdiensten worden 
aangeboden die concurreren met 
datzelfde openbaar vervoer, legt 
de overheid dergelijke eisen niet 
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2. Hoe kan een verantwoord gebruik van 
datatechnologie bij derden worden gecontroleerd 
door de provincie als dit als een inkoopvoorwaarde 
is opgenomen? (p.19)

op. Er worden bovendien geen 
eisen gesteld aan deze partijen 
voor het beschikbaar stellen van 
de data die nodig zijn om effectief 
te sturen op 
duurzaamheidsdoelen. Dit zijn 
voorbeelden van negatieve 
gevolgen voor duurzaamheid door 
digitalisering. 

2. Op dit moment zijn verantwoorde 
inkoopvoorwaarden voor 
algoritmische toepassingen nog in 
ontwikkeling. In 2019 heeft 
gemeente Amsterdam een eerste 
versie gepubliceerd. Hierin is 
opgenomen: ‘Artikel 8. Audit of 
ander soortige controle’. Daarin 
staat onder andere: “8.1 De 
opdrachtnemer is te allen tijde 
verplicht om mee te werken aan 
een door of namens de Gemeente 
uit te voeren audit of 
andersoortige controle waarin 
wordt beoordeeld of 
Opdrachtnemer de in de 
overeenkomst gestelde 



Technische vragen cie  EFB  14-06-2021>

nr Partij en 
indiener

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord

3. Is er een inschatting gemaakt voor de kosten van 
deze datastrategie voor de jaren 2022 en 2023   en 
daarmee de waarschijnlijkheid dat hiervoor extra 
middelen moeten  worden opgenomen in de 
begroting 2022 en/of de kaderbrief 2023?

voorwaarde naleeft.” Bij de 
ontwikkeling van onze 
inkoopvoorwaarden zijn wij 
voornemens om deze of een 
soortgelijke bepaling op te nemen.

3. Ja, die inschatting is gemaakt. De 
kosten voor de jaren 2022 en 2023 
liggen in de orde van enkele 
tonnen. Deze zijn gedekt in de 
meerjarenbegroting bij de 
begroting 2021. Naar de inzichten 
van dit moment ligt het niet in de 
rede om extra middelen aan te 
vragen bij de begroting 2022 en/of 
de kaderbrief 2023.

2 PvdD- 
hr. Zoon

9a Hr. Stigter Geactualiseerde 
datastrategie 2021-2023

1. Welke (dwingende) mogelijkheden hebben 
we om uitvoeringsdiensten, zoals OD, te 
dwingen te voldoen aan onze strategie? 
Geldt dat ook voor waterschappen waar we 
een toezichtrol op hebben?

1. De provincie heeft zijn 
bevoegdheden en taken voor 
vergunningverlening, toezicht en 
handhaving gemandateerd aan de 
omgevingsdiensten (OD’s). De 
omgevingsdiensten voeren deze taken 
uit binnen de kaders van (inter-
)nationale wetgeving en provinciale 
regelgeving en beleidskaders. Voor 
zover onze beleidskaders niet strijdig 
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zijn met wetgeving en/of 
bevoegdheden van andere decentrale 
overheden, zijn de omgevingsdiensten 
verplicht om hun werkzaamheden 
voor de provincie binnen deze 
beleidskaders uit te voeren. Vanaf het 
moment dat de provincie de 
datastrategie vaststelt, is deze 
bindend voor de uitvoering van al onze 
taken (ook de taken die in mandaat 
door de OD’s worden uitgevoerd). De 
omgevingsdiensten, maar ook de 
provincie, streven daarbij zo veel 
mogelijk naar een gelijk speelveld voor 
alle bedrijven in Noord-Holland.

De provincie houdt toezicht op de 
uitvoering van de wettelijke taken van 
de waterschappen, dit gebeurt zoveel 
mogelijk op afstand, sober en 
proportioneel. Het opleggen van onze 
strategie valt niet over die 
bevoegdheid. Wel houdt de provincie 
toezicht op het Informatiebeheer van 
de waterschappen en kan indien 
noodzakelijk wel vragen stellen over 
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2. Het IPO is een grote verwerker voor Noord-
Hollandse. Maar er wordt ook veel overlegt en 
ontwikkeld. Betekend dit dat IPO ook aansluit bij de 
Datastrategie? 
Specifiek voorbeeld is dat het nu bijvoorbeeld lastig is 
voor burgers om WOB te gebruiken bij het IPO.

bijvoorbeeld de toegankelijkheid van 
informatie.

2. Formeel kan het IPO als 
koepelorganisatie niet aansluiten bij 
een strategie van één van haar leden. 
Inhoudelijk zit er geen spanning tussen 
de voornemens en acties van het IPO 
en die van de Geactualiseerde 
Datastrategie. Deze laatste kan de 
voornemens en acties van het IPO 
alleen maar versterken. Deze 
samenwerking met andere provincies 
ten aanzien van digitalisering wordt 
gezocht via het programma 
Interprovinciale Digitale Agenda (IDA) 
van het IPO. 

Het IPO is een vereniging van 
Provincies en valt daarmee niet onder 
de reikwijdte van de Wob. Ook de 
Woo zal na inwerkingtreding niet van 
toepassing zijn op het IPO.
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3. Wat is de status van open source: van 
algoritmes, ontwikkelde software en hardware betaald 
door de provincie?

3. Er bestaat binnen de provincie geen 
beleid m.b.t. open source voor de 
domeinen algoritmen, ontwikkelde 
software en hardware. Wel probeert 
de provincie het eigendomsrecht te 
verkrijgen bij zaken die zij laat 
ontwikkelen.

3 PvdD- 
Ines 
Kostic

6a Mw. Zaal Voordracht Provinciale 
deelname in Regionale 
Ontwikkelingsmaatschappij 
(ROM)

1. Welke groene en duurzame kaders worden precies 
gekoppeld aan de ROM-investeringen?

2. We hebben te maken met een levensgevaarlijke 
klimaatcrisis en een biodiversiteitscrisis, die beide het 
risico op nieuwe pandemieën zullen versterken. 

Op welke manier wordt verzekerd dat het geld van de 
ROM: a) niet bijdraagt aan schade aan natuur en 
biodiversiteitscrisis aanpakt, b) niet bijdraagt aan 
schade aan klimaat en klimaatcrisis aanpakt, c) 
positieve bijdrage (waar van toepassing) levert aan 
mensen- en dierenwelzijn, d) niet wordt geïnvesteerd 
in activiteiten die het risico op pandemieën zoals 
corona vergroten?

1. De investeringen vanuit het 
Transitiefonds moeten bijdragen aan 
verduurzaming van de economie (b.v. 
CO2-reductie). In het 
Investeringsreglement van het 
Transitiefonds is dit nader 
vormgegeven. Het fonds streeft naar 
betere CO2 prestatie van het 
gecommitteerde kapitaal in 
proposities gericht op energietransitie 
als een vergelijkbare financiering door 
het Fonds in het opkopen van EU-ETS 
CO2-emmissierechten.  
Verder laat het fonds jaarlijks 
maatschappelijk rendement zien op 
portefeuilleniveau, waar mogelijk 
gekwantificeerd, en daarbij worden in 
ieder geval de volgende indicatoren 
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gebruikt. 
o CO2 uitstoot reductie (totaal 
en per euro geïnvesteerd door Het 
Fonds). 
o Kilowattuur duurzame 
energieproductie.
o Verminderd gebruik primaire 
grondstoffen. 
 
Voor het mkb-fonds geldt als 
uitgangspunt dat het voornamelijk die 
ondernemingen ondersteunt die met 
hun financieringsvraag geen verdere 
schade aan de door de 
aandeelhoudende overheden 
geformuleerde klimaatdoelstellingen 
aanbrengen.

2. Zie ook het antwoord bij 1.

Het primaire doel van de ROM is 
investeren in duurzaam mkb, 
energietransitie en innovatief mkb. Bij 
het selecteren van de investeringen 
beoordeelt de fondsbeheerder of deze 
aansluiten bij de doelstellingen van de 
fondsen en de 
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investeringsreglementen. Daarna doet 
de Investeringscommissie eenzelfde 
check. De fondsbeheerder kijkt hierbij 
ook naar de huidige gangbare 
maatschappelijke criteria. Daarbij zijn 
beide fondsen politiek-bestuurlijk 
sensitief: dat wil zeggen dat 
afwegingen bij gevoelige dossiers 
helder worden gemaakt en rekening 
wordt gehouden met bij dergelijke 
dossiers gehanteerde specifieke 
beleidslijnen van de Aandeelhouders.
 
Indien noodzakelijk kan vanuit de 
aandeelhouders worden bijgestuurd 
via de periodieke evaluatie.

4 PvdD- 
Ines 
Kostic

11a Mw. Pels e.a. Brief GS inz. Uitvoering 
Economisch Herstel- en 
Duurzaamheidsfonds 2e 
tranche.

1. “Versterking van de culturele sector wordt in de 1 e 
tranche uitgewerkt door de oprichting per 1 juli van 
CultuurHerstel - coaching en begeleiding van culturele 
organisaties door ervaren professionals bij het 
ontwikkelen van (nieuwe) businessplannen.”

Is dit initiatief besproken met een diverse 
vertegenwoordiging van de sector en was dit een wens 
van de sector zelf?

2. “Daarom hebben wij een adviesbureau opdracht 

1. CultuurHerstel is een initiatief is van 
de Amsterdamse Kunstraad samen 
met het Amsterdamse Fonds voor de 
Kunst (AFK). Met een groep culturele 
instellingen, vertegenwoordigers van 
banken en de initiatiefnemers zijn in 
de zomer van 2020 bijeenkomsten 
geweest over hoe de instellingen 
geholpen kunnen worden om uit de 
crisis te komen en om de 
vraag/problematiek aan te scherpen.  



Technische vragen cie  EFB  14-06-2021>

nr Partij en 
indiener

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord

gegeven om kritisch naar deze aanpak te kijken en om 
met voorstellen voor verbetering te komen.”

In EFB hebben wij gedeputeerde Pels gevraagd of ze in 
de opdracht mee kan geven dat er extra rekening 
wordt gehouden met het bereiken van kwetsbare 
groepen (minder sociaal – en kapitaalkrachtige 
eigenaars), aangezien zij steunpunten en 
financieringsmogelijkheden juist het minst weten te 
vinden.  Komt daar inderdaad aandacht voor?

3. “Op bedrijventerreinen worden ook vaak grotere 
ontwikkelingen op het gebied van de energietransitie, 
circulaire economie en digitale economie opgezet. Een 
goed voorbeeld is het oprichten van een 
energiecoöperatie, het opzetten van een smart grid, de 
aanleg en werking van lokale/regionale 
energiebedrijven. Om deze processen in werking te 
zetten, hebben ondernemers en 
ondernemersverenigingen vaak een garantstelling 
nodig van een betrouwbare partij om de financiering 
rond te krijgen. De provincie wil dit stimuleren en 
onderzoekt welk financieel instrument geschikt is om 
grote, collectieve en regionale projecten voldoende 
zekerheid te geven zodat deze worden opgestart.”

Dit is een vorm van ondersteuning doorprovincie van 

Als basis hiervoor diende het 
onderzoek van McKinsey naar de 
impact van Covid-19 op de 
Amsterdamse culturele sector en de 
gevolgen op middellange en lange 
termijn. Provincie Noord-Holland en 
Gemeente Amsterdam zijn vanaf 
oktober 2020 betrokken. De afgelopen 
maanden is het initiatief 
gepresenteerd en besproken tijdens 
verschillende bijeenkomsten 
vertegenwoordigers van de culturele 
sector.  
 
2. In het eerste deel van het 
onderzoek wordt in beeld gebracht 
waarom woningeigenaren hun woning 
niet willen of kunnen verduurzamen. 
Dat kan gaan over niet weten welke 
maatregelen het beste passen bij de 
woning, onzekerheid over of 
maatregelen wel worden 
terugverdiend, opzien tegen al het 
gedoe, maatregelen niet kunnen of 
willen betalen, niet weten welke 
financieringsoplossingen er zijn en hoe 
men deze kan aanvragen. Hierbij gaat 
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een bedrijf/ondernemer. Zijn er bepaalde bedrijven 
uitgesloten, zoals bedrijven die zich bezig houden met 
biomassa (uit hout/mest)?

4. De provincie heeft uitgesproken biodiversiteitscrisis 
en klimaatcrisis in samenhang aan te pakken. Welke 
concrete voorwaarden voor duurzaamheid en 
bescherming van biodiversiteit worden opgenomen in 
dit traject? 

5. Circulaire projecten zijn een mooi doel, maar soms 
vallen vervuilende producten/initiatieven er ook nog 
onder. Zoals de inzet van bokashi: 
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/284165/gemeente-
verspreidt-vervuild-bokashi-door-de-wijken. Er blijkt 
plastic en blik in bokashi te zitten dat dus in het milieu 
wordt verspreid. Dit breekt uiteindelijk in zeer kleine 
schadelijke stukjes, en gaat in praktijk nooit meer weg.  
Zo zijn er meer goed bedoelde, maar in praktijk niet 
schone voorbeelden.

Zijn er straks concrete voorwaarden opgenomen voor 
circulaire economie initiatieven, om dit soort zaken te 
voorkomen?

het om alle doelgroepen dus ook om 
mensen die het geld niet hebben en 
financieringsmogelijkheden minder 
goed weten te vinden. In het tweede 
deel van het onderzoek worden de 
belangrijkste bestaande 
financieringsmogelijkheden in beeld 
gebracht, wordt nagegaan of hiermee 
het financieringspalet volledig is en 
worden aanbevelingen gedaan voor 
eventueel nieuwe instrumenten en 
verbetering van bestaande 
instrumenten.

3. Het financiële instrument dat wij nu 
voor ogen hebben is gericht op 
bedrijventerreinen, niet op individuele 
bedrijven. Een voorwaarde die wij 
waarschijnlijk willen stellen is dat de 
aanvraag moet worden gedaan door 
bedrijvenverenigingen of 
samenwerkingsorganisaties.
 
4. De hoofddoelstelling die de Staten 
hebben meegegeven is het verzachten 
van de negatieve effecten van de 
uitbraak van het Coronavirus en dit te 
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combineren met de verduurzaming 
van de gebouwde omgeving. 
Vermindering van de CO2 uitstoot in 
de gebouwde omgeving is een 
voorwaarde die we stellen bij dat 
spoor. De andere sporen zijn het 
versterken van de culturele en 
maatschappelijke sector en meer en 
goed geschoold personeel voor de 
technische sector. 
 
5. Zie antwoord vraag 4. 
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